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Protokół nr 6/2024 

I Sesja w dniu 6 maja 2024 r, zwołana przez Komisarza Wyborczego w Elblągu I, na podstawie art. 20 

ust. 2 oraz art. 29a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40; zm.: Dz. U. z 2023 r. poz. 572, poz. 1463 i poz. 1688) oraz art. 167 § 3 

ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. – Kodeks wyborczy (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 2408;  

zm.: Dz. U. z 2024 r. poz. 498) w dniu 23 kwietnia 2024 r., który wydał postanowienie  

Nr 588/2024 w sprawie zwołania I sesji Rady Miejskiej w Ornecie wybranej w wyborach do rad gmin, 

rad powiatów, sejmików wojewódzkich i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, 

burmistrzów i prezydentów miast.  

Obrady transmitowane i nagrywane przez Urząd Miejski w Ornecie – rejestracja dźwięku i obrazu. 

Miejsce obrad: Sala Sesyjna Urzędu Miejskiego w Ornecie.  

Obrady rozpoczęto 6 maja 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:04 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni radni Rady Miejskiej w Ornecie: według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1  

do protokołu sesji. Goście według listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu sesji. 

 

Obecni: 

1. Bartoszewicz Anna Halina 

2. Grodowska Alicja 

3. Jankowska Małgorzata   

4. Jotko Marcin Krzysztof  

5. Junko Piotr 

6. Kamińska  Danuta  

7. Kogut Daniel 

8. Marijko Józef 

9. Rońda Emil Mateusz  

10. Salamonik Andrzej 

11. Skowyrski Paweł 

12. Uzar Józef   

13. Włodarczyk Tomasz  

14. Wocial Mariusz Waldemar   

 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 

prawomocności. 
2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 
3. Wręczenie Burmistrzowi Ornety zaświadczenia o wyborze. 
4. Złożenie ślubowania przez radnych. 
5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Ornety. 
6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
7. Przekazanie przez Radnego Seniora prowadzenia sesji nowo wybranemu Przewodniczącemu 

Rady. 
8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
9. Propozycje zmian porządku obrad. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Ornecie  

i ustalenia ich składów osobowych. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Ornecie. 
12. Informacje i komunikaty. 
13. Zamknięcie obrad. 
 

 

Obradom przewodniczą: Radny Senior Józef Uzar – do chwili wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 

i w dalszej części nowo wybrana Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Grodowska. 

 

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 

prawomocności. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Bardzo proszę państwa o zajmowanie miejsc. Proszę o odczytanie 

komunikatu. 

Radny Marcin Jotko: Informacja dla uczestników Sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 6 maja 2024 

roku. Sesja Rady Miejskiej w Ornecie jest transmitowana na żywo i rejestrowana w formie dźwięku i 

obrazu. Nagranie sesji jest udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie. Administratorem danych osobowych jest Rada Miejska  

w Ornecie. Państwa dane osobowe będą przetwarzane w celu realizacji obowiązków prawnych 

ciążących na administratorze oraz gdy przetwarzanie jest niezbędne do wykonania zadania 

realizowanego w interesie publicznym lub w ramach sprawowania władzy publicznej powierzonej 

administratorowi. Podstawą prawną przetwarzania danych jest artykuł 6 rozporządzenia Unii 

Europejskiej oraz ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym stanowiącym, iż obrady rady 

gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty. Pełną informację dotyczącą przetwarzania państwa danych osobowych 

można uzyskać na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie i Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu. Klauzula informacja wywieszona jest również na drzwiach wejściowych do sali, w której 

odbywa się sesja. Uczestnicy sesji, którzy nie chcą aby ich wizerunek był rozpowszechniany, mogą 

stanąć w miejscu nieobjętym zasięgiem kamer. Jednocześnie informuję osoby uczestniczące w sesji 

Rady Miejskiej, aby w trakcie swoich wypowiedzi bez uzasadnionej potrzeby nie ujawniały danych osób 

niebędących funkcjonariuszami publicznymi niebędących, nie pełniących funkcji publicznej ani nie 

związanych z tą funkcją. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym przypadł mi zaszczyt prowadzenia 1 sesji jako najstarszego radnemu. Czemu się trochę 

zdziwiłem, ale tak wyszło. Otwieram 1 sesję Rady Miejskiej w Ornecie kadencji 2024-29, wybraną  

7 kwietnia zgodnie i zwołaną na dzień dzisiejszy przez Komisarza Wyborczego w Elblągu. Witam 

serdecznie wszystkich panie i panów radnych nowo wybranej rady. Witam Burmistrza elekta, witam 

gości zaproszonych: Ireneusza Nalazka Podsekretarza Stanu w Ministerstwie Sportu i Turystyki. 

Zbigniewa Szczypińskiego Wicewojewodę Warmińsko-Mazurskiego. Witam radnych powiatu 

lidzbarskiego: pana Karola Łasińskiego i Wojciecha Lisowskiego. Witam Honorowych Obywateli Gminy 

Orneta pana Ryszarda Ferenca i pana Henryka Sobocińskiego. Witam bardzo serdecznie Zastępcę 

Burmistrza Ornety pana Andrzeja Gierlofa. Witam Skarbnika Gminy panią Annę Kich. Radcę prawnego 

urzędu pana Krzysztofa Gulbinowicza. Witam Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w Ornecie 
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panią Honoratę Wójcik. Zastępcę Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Ornecie panią 

Karolinę Bielińską. Członków Miejskiej Komisji Wyborczej w Ornecie. Witam sołtysów  

i przewodniczących zarządów osiedli. Kierowników jednostek organizacyjnych gminy. Prezesów 

zarządów spółek z ograniczoną odpowiedzialnością. Pracowników Urzędu Miejskiego oraz wszystkich 

mieszkańców naszej gminy. Zgodnie z listą w sesji uczestniczy 14 radnych elektów, jeżeli wszyscy złożą 

ślubowanie sesja będzie dzisiejsza prawomocna. Zamykamy punkt 1.  

 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

Radny Senior Józef Uzar: I przechodzimy do punktu 2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

Bardzo proszę panią Honoratę Wójcik Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej o wręczenie 

zaświadczeń o wyborze. 

Honorata Wójcik Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej: Panie i panowie Radni, pani Burmistrz, 

Szanowni Goście i mieszkańcy Ornety. Mam zaszczyt przedstawić państwu wyniki wyborów 

samorządowych przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 roku. Zanim przystąpię do odczytania 

informacji dotyczącej wyników do Rady, wyborów do Rady Miejskiej w Ornecie oraz wyniku wyborów 

Burmistrza Ornety, chciałabym serdecznie podziękować Przewodniczącym i ich zastępcom wszystkich, 

wszystkim członkom Obwodowych Komisji Wyborczych oraz Miejskiej Komisji Wyborczej a także 

wszystkim osobom, które przyczyniły się do sprawnego przeprowadzenia wyborów samorządowych w 

naszej gminie. Wyniki wyborów do Rady Miejskiej. Dla wyboru Rady utworzono 15 okręgów 

wyborczych, w każdym okręgu wybierano 1 radnego. A oto kandydaci, którzy uzyskali mandat Radnego 

Rady Miejskiej w Ornecie w kadencji 2024-2029. Okręg wyborczy nr 1 pani Grodowska Alicja. Okręg 

wyborczy nr 2 pan Kogut Daniel. Okręg wyborczy nr 3 pani Jankowska Małgorzata. Okręg wyborczy  

nr 4 pan Junko Piotr. Okręg wyborczy nr 6 pan Uzar Józef. Okręg wyborczy nr 7 pan Włodarczyk Tomasz. 

Okręg wyborczy nr 8 pan Salamonik Andrzej Mieczysław. Okręg wyborczy nr 9 pani Bartoszewicz Anna 

Halina. Okręg wyborczy nr 10 pani Kamińska Danuta. Okręg wyborczy nr 11 pan Jotko Marcin Krzysztof. 

Okręg wyborczy nr 12 pan Skowyrski Paweł. Okręg wyborczy nr 13 pan Wocial Mariusz Waldemar. 

Okręg wyborczy nr 14 pan Rońda Emil Mateusz. I okręg wyborczy numer 15 pan Marijko Józef. Proszę 

teraz przy odczytywaniu, zapraszam poszczególnych Radnych po odbiór zaświadczeń. Zaświadczenie 

wydane jest 9 kwietnia 2024 roku. Na podstawie artykułu 449 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 roku 

Kodeks Wyborczy, Dziennik Ustaw z 2023 roku. Miejska Komisja Wyborcza w Ornecie stwierdza, że 

wyborach, które odbyły się 7 kwietnia 2024 roku pani Bartoszewicz Anna Halina została Radną gminy 

Orneta. Już treści nie będą powtarzała, może pozwolicie państwo, że będę czytała tylko godność 

Radnego. Pani Grodowska Alicja wybrana została Radną gminy Orneta. Pani Jankowska Małgorzata 

wybrana została Radną Gminy Orneta. Pan Jotko Marcin Krzysztof wybrany został Radnym gminy 

Orneta. Pan Junko Piotr wybrany został Radnym gminy Orneta. Pani Kamińska Danuta wybrana została 

Radną Gminy Orneta. Pan Kogut Daniel wybrany został Radnym gminy Orneta. Pan Marijko Józef 

wybrany został Radnym gminy Orneta. Pan Rońda Emil Mateusz wybrany został Radnym gminy Orneta. 

Pan Salamonik Andrzej Mieczysław wybrany został Radnym gminy Orneta. Pan Skowyrski Paweł 

wybrany został Radnym gminy Orneta. Pan Uzar Józef wybrany został Radnym gminy Orneta.  

Pan Włodarczyk Tomasz wybrany został Radnym gminy Orneta. Pan Wocial Mariusz Waldemar 

wybrany został Radnym gminy Orneta. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo pani Przewodniczącej.  

Honorata Wójcik Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej: Jeszcze parę słów tylko. W imieniu 

Miejskiej Komisji Wyborczej oraz własnym pragnę pogratulować wszystkim Radnym wybranym  
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w wyborach życząc, życząc państwu wytrwałości i skuteczności w realizacji zadań na rzecz naszego 

miasta i gminy. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo pani Przewodnicząca i proszę przechodzimy, zamykamy 

punkt 2 porządku obrad. 

 

3. Wręczenie Burmistrzowi Ornety zaświadczenia o wyborze. 

Radny Senior Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 3. Wręczenie Burmistrzowi Ornety zaświadczenia  

o wyborze. Bardzo proszę panią Honoratę Wójcik Przewodniczącą Komisji o wręczenie zaświadczenia. 

Honorata Wójcik Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej: Mam także zaszczyt przedstawić 

państwu informacje o wynikach wyborów Burmistrza Ornety. Miejska Komisja Wyborcza w Ornecie 

potwierdza, iż przyjęła zgłoszenia 2 kandydatów na Burmistrza Ornety. W wyborach 

przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 roku Miejska Komisja Wyborcza w Ornecie, otrzymała 

protokoły głosowania od 10-ciu Obwodowych Komisji właściwych do przeprowadzenia głosowania.  

I na podstawie, których ustaliła wyniki głosowania, liczbę oraz procent głosów stanowiących więcej niż 

połowę głosów ważnych wymaganych dla wyboru Burmistrza w 1 turze wyborów, która wyniosła 

65.6%, uzyskała i została wybrana na Burmistrza Ornety w 1 turze, pani Lasocka Katarzyna. Poprosimy. 

Proszę przyjąć serdeczne gratulacje z okazji wyboru pani na Burmistrza Ornety. Życzymy pani trafnych 

decyzji, samorealizacji i wyzwań, dzięki którym wykaże pani swój potencjał z pożytkiem dla naszej 

gminy. Ja przepraszam, że czytam, ale wolałabym nie pominąć [niezrozumiale]. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo Przewodniczącej Komisji Miejskiej pani Honoracie Wójcik. 

Zamykamy punkt 3. 

 

4. Złożenie ślubowania przez radnych. 

Radny Senior Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 4. Złożenie ślubowania przez radnych. Ponieważ, 

tak, tutaj pracownicy biura rudy, rady, chcą, żeby wszyscy radni byli widoczni w kamerze jak będą 

składać ślubowanie, to ja państwa wszystkich poproszę za chwilę, żebyście się ustawili tutaj za sceną 

główną. Ślubowanie będzie polegało na tym, że ja odczytam treść, tekst, każdy z radnych musi 

wypowiedzieć słowo ,,Ślubuję” może dodać również ,,Tak mi dopomóż Bóg”. Przechodzimy do 

ślubowania, bardzo zapraszam wszystkich państwa radnych o ustawienie się tutaj za. Jeszcze raz 

powtarzam odczytam treść ślubowania i będę wyczytywał nazwiska osób, każdy wtedy będzie mówił 

,,Ślubuję”, może wtedy dodać też słowa ,,Tak mi dopomóż Bóg”. Proszę wszystkich państwa  

o powstanie. Widzę, że Państwo wiedzą na czym polega ślubowanie. ,,Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.  

 

Radny Senior Józef Uzar odczytywał nazwiska i imiona radnych obecnych na sesji. Wywoływani 

kolejno radni złożyli ślubowanie: Anna Halina Bartoszewicz: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Alicja 

Gradowska: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Małgorzata Jankowska: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Marcin Krzysztof Jotko: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Piotr Junko: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Danuta Kamińska: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Daniel Kogut: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Józef 

Marijko: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Emil Mateusz Rońda: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Andrzej 

Mieczysław Salamonik: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Paweł Skowyrski: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Józef Uzar: Ślubuję Tak mi dopomóż Bóg. Tomasz Włodarczyk: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. Mariusz 

Waldemar Wocial: Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
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Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo proszę państwa o zajęcie miejsc. Stwierdzam, że 14 radnych 

złożyło ślubowanie. Z dniem dzisiejszym jesteście pełnoprawnymi radnymi. Wszystkim państwu 

gratuluję jeszcze raz wyboru, sobie również. Jak państwo wiecie ślubujemy wszyscy, że będziemy 

Radnymi Gminy, a więc musimy pamiętać o całej gminie, nie o wybranych jej fragmentach.  

Życzę państwu, żebyście w tę, tą kadencję 5-cio letnią mogli zrealizować wszystkie swoje założenia. 

Życzę państwu sukcesów a jednocześnie zdaję sobie sprawę, że jest to bardzo trudne zadanie. Myślę, 

że państwo sobie z tym poradzicie. Jeszcze raz wszystkiego dobrego i życzę samych sukcesów przez  

te 5 lat. Zamykamy punkt 4. 

 

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Ornety. 

Radny Senior Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Ornety. 

Proszę wszystkich o powstanie. Witam pana Wicestarostę Jarosława Koguta na sesji. Pani, pani 

Burmistrz odczyta treść ślubowania i po treści ślubowania dodaje słowo ślubuję, tak, albo może dodać 

tak mi dopomóż Bóg. Bardzo proszę wszystkich powstanie i słuchamy ślubowania. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Obejmując urząd Burmistrza Ornety, uroczyście ślubuję,  

że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  

i pomyślności mieszkańców gminy Ornety. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję stwierdzam, że pani Burmistrz złożyła ślubowanie i z tym 

momentem przejmuje swój urząd. Proszę bardzo, jak pani chce zabrać głos. Proszę usiąść. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Dziękuję. Szanowni państwo, panie Ministrze, panie Wojewodo, 

panie Starosto, panie Burmistrzu, panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni mieszkańcy. 

Serdecznie dziękuję, łamie mi się głos, bo jest to bardzo wzruszająca chwila, dla mnie. Jest to moment 

bardzo historyczny dla Ornety. Jak państwo wiecie, pierwsza kobieta, która odważyła się kandydować 

i może nie odważyła się, bo były już kandydatki, ale która dosięgła tego zaszczytnego stanowiska. 

Dziękuję serdecznie wszystkim mieszkańcom Miasta i Gminy Orneta za zaufanie jakim mnie państwo 

obdarzyliście na wybór, na tak zaszczytne i bardzo odpowiedzialne stanowisko. Współpraca, zgoda  

i szacunek. To są moje główne zasady, którymi się kieruję. Deklaruję, że samorząd będzie otwarty  

dla wszystkich mieszkańców. Gwarantuję współpracę z sołectwami, z organizacjami pozarządowymi,  

z gminami sąsiednimi, z powiatem, z województwem i administracją rządową. Jeszcze raz dziękuję 

państwu, przede wszystkim wielkie podziękowania dla mojej rodziny, przyjaciół i znajomych. Również 

dziękuję panu Burmistrzowi byłemu, za zaangażowanie w pracy, wszystkim radnym z kadencji 

poprzedniej za ich dotychczasową pracę na rzecz naszej gminy. Dziękuję serdecznie.  

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo. Gratuluję pani Burmistrz wyboru. Czekają 

panią 5 lat bardzo trudnych. Wiadomo, że wygrać wybory to jedno, a potem jeszcze trzeba być 

Burmistrzem. Życzę pani realizacji wszelkich swoich założeń, żeby pani te wszystkie rzeczy, które chce, 

osiągnęła. No i żeby pani miała życzliwość mieszkańców, Rady, no a potem na koniec, wdzięczność, 

również wdzięczność mieszkańców i Rady. Ponieważ jestem najstarszym radnym, to mam pewne 

przywileje. Chciałbym podziękować jeszcze raz panu Burmistrzowi Ireneuszowi Popielowi i panu 

Burmistrzowi Andrzejowi Gierlofowi, którzy przez 14 lat pełnili ten urząd. Myślę, że poprzeczka została 

postawiona wysoko, będzie czekała panią bardzo trudna praca. Jeszcze raz dziękuję, obu panom 

Burmistrzom za rzetelną pracę na rzecz rozwoju gminy. Zamykamy punkt 5. 

 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Radny Senior Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. Bardzo 

proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. Proszę pani Jankowska. 
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Radna Małgorzata Jankowska: Panie Przewodniczący zgłaszam kandydaturę na Przewodniczącego 

Rady Miejskiej pani Alicji Grodowskiej. 

Radny Senior Józef Uzar: Czy pani Alicja Grodowska wyraża zgodę?  

Radna Alicja Grodowska: Tak, wyrażam zgodę.  

Radny Senior Józef Uzar: Czy są inne kandydatury? Nie widzę. A są?  

Radny Marcin Jotko: Panie Przewodniczący chciałbym zgłosić kandydaturę pana Józefa Uzara, pana 

Przewodniczącego. Czy pan wyraża zgodę?  

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Nie wyrażam zgody. Czy są jeszcze inne kandydatury?  

Nie widzę, w takim razie kto z państwa jest za zamknięciem listy kandydatów? Proszę o podniesienie 

ręki. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  

 

Wszyscy radni byli za zamknięciem listy kandydatów. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Gafa mi się zdarzyła, ale niewielka. Zanim przejdziemy do następnej części, 

to jeszcze chcę państwu radnym wręczyć mandaty do głosowania. Bardzo proszę o podchodzenie, 

odebranie mandatów. 

 

Radni Rady Miejskiej, po wyczytaniu ich nazwiska, podchodzili po kolei do Radnego Seniora Józefa 

Uzara i odbierali mandaty do głosowania. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Tak, do wyboru potrzebne jest powołanie Komisji Skrutacyjnej. Bardzo proszę 

o zgłaszanie.... No to nam zakłócono tutaj porządek, ale dobrze, ponieważ niektórzy z państwa tu, będą 

musieli opuścić sesję, to czy ktoś z państwa gości zaproszonych chce zabrać głos? Bardzo proszę. Proszę 

pan Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Sportu i Turystyki, pan Ireneusz Nalazek. Proszę bardzo. 

Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Sportu i Turystyki Ireneusz Nalazek: Dzień dobry. Panie 

Wojewodo, panie Starosto, pani Burmistrz. Chciałem przywitać też Przewodniczącego, ale  

to poczekamy. Szanowni panie i panowie Radni. Tak długo zastanawiałem się co mądrego Minister 

Sportu i Turystyki może Wam w tak uroczystym dniu przekazać. Jak jechałem z panem Wojewodą  

na dzisiejszą uroczystość, pomyślałem sobie o wybitnym sportowcu Machomedzie Ali, pięściarzu, który 

zasłynął z tego, że wiele walk był niepokonany, schodził zawsze z ringu zwycięsko i on kiedyś przekazał 

taką myśl, że kto nie ma odwagi zaryzykować ten nigdy w życiu nie osiągnie nic. Wy Szanowni Państwo, 

pani Burmistrz, Szanowni Radni tą odwagę posiadacie. Dzisiaj jesteście na tej sali numer 1.  

To Wy będziecie rządzić o przyszłości Ornety, to Wy będziecie podejmować mądre, mam nadzieję, 

decyzje, które wpłyną na rozwój tego miasta. Gratuluję jeszcze raz. Życzę mądrych, owocnych obrad  

i niech miasto Orneta się rozwija. Dziękuję. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo, czy ktoś jeszcze z państwa? Proszę bardzo pan Zbigniew 

Szczypiński Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski. 

Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski Zbigniew Szczypiński: Szanowny panie Ministrze, Szanowny 

panie Starosto, pani już pełnoprawna Burmistrz miasta Ornety, panie Przewodniczący Seniorze, 

Szanowni Radne i Radni Miasta i Gminy Orneta oraz mieszkańcy Ornety, tego pięknego miasta i tej 

pięknej Gminy. Serce się raduje w takim dniu, bo jest to dzień, który można uznać za zwycięstwo 

demokracji, jakie by nie było, prawda, bo było wielu kandydatów. Wy jesteście ten krem de la krem 

gminy i miasta Ornety i od dzisiaj bierzecie na siebie dużą odpowiedzialność za dziś i jutro tego miasta 

i tej gminy. Przypominam, że kadencja trwa 5 lat, kończy się w 2029 roku. I to jest duży szmat czasu, 

ale chciałbym powiedzieć z własnego doświadczenia, że ten czas mija bardzo szybko. Ja w 1994 roku, 
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to zdaje się już 30 lat temu, stawałem w podobnej sytuacji jak Szanowni Państwo dzisiaj, bo po raz 

pierwszy składałem ślubowanie Radnego Rady Miasta i Gminy Biskupiec i wiem jaka to jest 

odpowiedzialność, która od dzisiaj będzie na Was ciążyła. Tu ktoś, chyba pan Przewodniczący Senior 

powiedział mądre słowa, że zwyciężyć to chyba jest łatwiej niż ponosić później tą odpowiedzialność, 

bo tak jak w życiu wiemy, że odpowiedzialność za siebie, za najbliższych, za rodzinę, to nie jest to samo 

co odpowiedzialność za miasto i gminę Orneta. Tutaj też zwracam się do pani Burmistrz. Gratuluję 

bardzo serdecznie, gratuluję. Chciałbym również przekazać podziękowania i gratulacje i pozdrowienia 

od I-szego Wicewojewody Warmińsko-Mazurskiego Mateusza Szauera, który zobowiązał mnie  

do przekazania tych pozdrowień. Ale chciałbym pani powiedzieć, że od dzisiaj pani życie się bardzo 

zmieni i trzymając kciuki, czasami wiem jak to jest, trudno pogodzić służbę, bo nie waham się określić 

tego, bo to nie jest praca proszę państwa. To nie jest praca. Praca burmistrza od 7:00 czy od 8:00  

do 16:00. Tylko ciągła służba, ciągła służba. Czy to jest świątek, piątek czy niedziela, a czasami zdarzają 

się też sytuacje kryzysowe, kiedy trzeba i w święta pomyśleć o odpowiedzialności za mieszkańców.  

To jest duża odpowiedzialność, ale myślę, że pani sobie poradzi z tym, przy współudziale oczywiście, 

Wysokiej Rady, która od dzisiaj pełni swój, swój mandat. I tu może się trochę pomądrzę, ale wiem  

to z własnego doświadczenia, bo tak jak wcześniej powiedziałem od 1994 roku jestem na różnych 

etapach samorządu lokalnego, czy też Rada Miejska, czy też Rada Powiatu Olsztyńskiego również, 

również zaczynałem Karierę w Radzie Sołeckiej, to jest najniższy szczebel samorządu. I wiemy jak  

ta odpowiedzialność czasami wpływa na nasze działania. A ja rozumiem, że tutaj też były różne 

komitety wyborcze, ale myślę, że o tym trzeba zapomnieć, proszę państwa i od dzisiaj działać wspólnie, 

w jednym, w jednym kierunku. A ten kierunek to jest dobro mieszkańców Waszego miasta, Waszej 

pięknej gminy. Pani Burmistrz, na pani ręce chciałbym złożyć list gratulacyjny, nie będę go odczytywał, 

bo wiele z tych słów, które tutaj zawarłem, w tym liście, powiedziałem na żywo. Niech ta wiązanka 

kwiatów będzie odzwierciedleniem naszego stosunku do pani, do pani kadencji. Niech te kwiaty będą 

na co dzień dawały wiarę, uśmiech, siłę do dobrego działania. I tu jeszcze drobny upominek z Urzędu 

Wojewódzkiego od pana Wojewody Radosława Króla i od całej ekipy, która kieruje Urzędem 

Wojewódzkim. Proszę państwa może pewnie się domyślacie, a jeśli nie, to jest pióro. Pióro ma być  

do podpisywania jakże najlepszych i dobrych decyzji w interesie mieszkańców miasta i gminy Orneta. 

Dziękuję za wysłuchanie. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję, Pan Wicestarosta Jarosław Kogut, bardzo proszę. 

Wicestarosta Lidzbarski Jarosław Kogut: Panie Ministrze, panie Wojewodo, pani Burmistrz, Pani 

Burmistrz, panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Pozwólcie, że w imieniu pana 

Starosty Jana Harhaja, ale też i osobiście serdecznie podziękuję za zaproszenie na dzisiejszą uroczystą 

sesję. Z ogromną przyjemnością przybywam dzisiaj tutaj z uwagi na to, że staje się przełomowa chwila 

w historii Ornety. Kobieta staje się Burmistrzową Ornety, Burmistrzynią Ornety, z czego się bardzo 

cieszymy. Głęboko wierzę w to, że ten team, który doprowadził do tego, że ta zmiana następuje, to jest 

ogrom, ogrom pracy, ale też zasługa osobistej postawy pani Burmistrz. Bo jej cechy osobiste  

i zamierzenia, z którymi szła do wyborów to przede wszystkim normalność, ludzka twarz, szacunek.  

I mówię to w odniesieniu do tego co już minęło. Miałem przyjemność być tutaj burmistrzem, tego 

miasta, ale jest ważne i myślę, że pani Burmistrz zdaje sobie z tego sprawę o czym zresztą mówiła, 

ważne, żeby kontynuować to co jest dobre, szanować się i iść do przodu, a nie oglądając się wstecz  

i stopować. Czego oczywiście pani Burmistrz, wszystkim pracownikom merytorycznym, którzy będą 

mieli przyjemność pracy, ale przede wszystkim też Radzie, która została wybrana, żeby tę linię zgodną, 

co nie znaczy, że różniącą się w poglądach, realizować. Ja głęboko wierzę w to, że to się stanie.  

Masz moja droga ogromne poparcie, co już wyraził pan Minister, wyraził pan Wojewoda, wyrażam  
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to w imieniu Starostwa. My jutro się zaprzysiężamy, ale kto by to nie był, bo też nie wiemy co nas jutro 

czeka, ale wiem, że Radni, którzy są wybrani z terenu Ornety na pewno będą wspierać i będą działać, 

żeby to jutro było jeszcze, jeszcze lepsze. Wszystkiego dobrego Kasiu. Dziękuję. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję, czy jeszcze ktoś z państwa chce zabrać głos? Nie widzę. W takim 

razie przechodzimy do powołania Komisji Skrutacyjnej. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Komisja 

Skrutacyjna 3 osobowa. Słucham zgłoszeń. 

Radny Marcin Jotko: Zgłaszam do Komisji Skrutacyjnej radnego Piotra Junko. 

Radny Senior Józef Uzar: Czy pan Junko wyraża zgodę? 

Radny Piotr Junko: Niezrozumiale, wypowiedź nie do mikrofonu. 

Radny Senior Józef Uzar: To mówisz, że nie.  

Radny Piotr Junko: Nie wyrażam zgody.  

Radny Senior Józef Uzar: Nie wyraża zgody. Słucham kandydatów. Pan Daniel Kogut. 

Radny Daniel Kogut: Zgłaszam do Komisji Skrutacyjnej Pawła Skowyrskiego. 

Radny Senior Józef Uzar: Czy Paweł Skowyrski wyraża zgodę?  

Radny Paweł Skowyrski: Wyrażam zgodę. 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję bardzo, następne kandydatury. Proszę bardzo. 

Radna Małgorzata Jankowska: Zgłaszam kandydaturę pani Anny Bartoszewicz. 

Radny Senior Józef Uzar: Czy pani Anna Bartoszewicz wyraża zgodę? Wyraża zgodę. Proszę o następne 

kandydatury. Proszę bardzo. 

Radny Emil Rońda: Zgłaszam kandydaturę pana Marcina Jotko. 

Radny Senior Józef Uzar: Czy pan Marcin Jotko wyraża zgodę? Wyraża zgodę. Czy są jeszcze inne 

kandydatury? W takim razie zapytuję: czy zamykamy listę kandydatów do Komisji Skrutacyjnej?  

Kto jest za? Proszę o podniesienie mandatu. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Teraz głosujemy  

za składem komisji.  

 

Wszyscy radni byli za zamknięciem listy kandydatów. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Państwo widzicie taki skład komisji. Pan Marcin Jotko, pan, pani Anna 

Bartoszewicz i pan Paweł Skowyrski. Kto jest za taką Komisją Skrutacyjną proszę o podniesienie 

mandatu. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  

 

Wszyscy Radni byli za składem komisji. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Komisja Skrutacyjna została powołana. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną  

o podejście tutaj. Proszę Komisję, żeby przygotować ukonstytuowanie i przygotować karty  

do głosowania.  A my mamy przerwę. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Bardzo proszę o zajmowanie miejsc. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną  

o przedstawienie zasad głosowania i przeprowadzenia wyborów. Bardzo proszę. 

Radna Anna Bartoszewicz: Szanowni państwo przystępujemy do głosowania nad Przewodniczącym 

Rady Miejskiej. Oddajemy 1 głos, zaznaczamy, albo za, przeciw, albo wstrzymujemy się. Osoba, Radny 

wyczytany, pobiera od nas kartę i później oddaje głos wrzucając do urny. I głosujemy za kotarą, tak. 
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Radni Rady Miejskiej, po wyczytaniu nazwiska, podchodzili po kolei do Komisji Skrutacyjnej  

i odbierali karty do głosowania. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Komisja Skrutacyjna policzy głosy. A my mamy przerwę 3 minuty, Pani Kasiu, 

5? Bardzo proszę 5. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Bardzo proszę Przewodniczącą Komisji panią Annę Bartoszewicz o odczytanie 

protokołu. 

Radna Anna Bartoszewicz: Komisja Skrutacyjna wybrana przez Radę Miejską w Ornecie na 1 sesji  

w dniu 6 maja 2024 roku w składzie: Radny Anna Halina Bartoszewicz, Radny Marcin Krzysztof Jotko, 

Radny Paweł Skowyrski, stwierdza, że Rada Miejska w Ornecie liczy 15 radnych, w chwili zarządzenia 

głosowania na sesji obecnych było 14 Radnych. Wymagana bezwzględna większość głosów wynosi 8. 

Wydano 14 kart do głosowania. Udział w tajnym głosowaniu wzięło 14 radnych, w tajnym głosowaniu 

udziału nie wzięło 0 Radnych. Głosów ważnych oddano 13. Nieważnych oddano 1. Na poszczególnych 

kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ornecie oddano następującą ilość głosów:  

Alicja Grodowska głosy za 12. Głosy przeciw 0. Wstrzymujących się 1. Komisja Skrutacyjna stwierdza, 

że w wyniku tajnego głosowania Przewodniczącą Rady Miejskiej w Ornecie z wynikiem głosów: 

12 za i 1 wstrzymujący się, została Pani Alicja Grodowska. 

 

Protokół komisji skrutacyjnej wybranej do obliczenia głosów i ustalenia wyników tajnego 

głosowania na I sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 6 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ornecie – wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 3 

do protokołu sesji. 

 

Radny Senior Józef Uzar: Dziękuję na razie Komisji Skrutacyjnej, odczytam uchwałę. 

Radny Senior Józef Uzar odczytał uchwałę Nr BRM.0007.24.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 6 

maja 2024 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ornecie, która stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu sesji. 

Radny Senior Józef Uzar: Bardzo gratuluję nowej Przewodniczącej. Pozwólcie państwo zanim przekażę. 

Zamykamy punkt 6. 

 

7. Przekazanie przez Radnego Seniora prowadzenia sesji nowo wybranemu Przewodniczącemu 

Rady. 

Radny Senior Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 7, czyli przekazanie przez Radnego Seniora 

prowadzenia sesji, nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady. Zanim to uczynimy, chciałem 

podziękować wszystkim państwu, którym, z którymi miałem okazję współpracować przez 14 lat i może 

nawet dłużej mojego Przewodniczącego w Radzie. Było to trochę radnych, wszystkim, z którymi miałem 

współpracować, dziękuję serdecznie, były to bardzo wytężone lata pracy. Mam nadzieję, że Pani 

Przewodnicząca pociągnie dalej Radę i będzie, no, kierować dobrze, tak, żeby miasto nasze  

się rozwijało, żebyśmy zgodnie współpracowali i działali na rzecz tego miasta. Bardzo proszę panią 

Przewodniczącą o przejęcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję panu Przewodniczącemu. Dziękuję koleżankom  

i kolegom Radnym za obdarzenie mnie zaufaniem. Jest to dla mnie olbrzymie wyzwanie. Mam nadzieję, 
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że temu wyzwaniu podołam. Zobowiązuję się do rzetelnej i sumiennej pracy jako Przewodnicząca Rady 

obiecuję pracować najlepiej jak potrafię. Chciałabym być Przewodniczącą ponad wszelkimi podziałami. 

W skład naszej Rady wchodzą przedstawiciele kilku komitetów, ale głęboko wierzę w to, że cała nasza 

Rada będzie zgodnie pracować na rzecz naszej gminy, żebyśmy dalej realizowali to co zostało zaczęte. 

Wierzę, że będziemy podejmować decyzje najlepsze dla naszej społeczności, abyśmy mogli dobrze 

pracować na rzecz naszej społeczności. Musimy ustalić wspólne zasady, czeka nas bardzo dużo ciężkiej 

i odpowiedzialnej pracy. Chciałabym gorąco pogratulować pani Burmistrz wyboru i mam nadzieję,  

że nasza Rada wspólnie z panią Burmistrz będzie zgodnie współpracować na rzecz mieszkańców 

naszego miasta. Życzę Nam wszystkim dobrej współpracy oraz wzajemnego szacunku, zrozumienia, 

umiejętności osiągania kompromisu i wiary w to, że praca na rzecz rozwoju naszej gminy warta jest 

szczególnego zaangażowania i poświęcenia. Dziękuję jeszcze raz wszystkim bardzo. 

 

8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszej sesji. Zgodnie 

z artykułem 19 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy wybiera ze swego grona 

Wiceprzewodniczącego, Wiceprzewodniczącego bezwzględną większością głosów, w co najmniej 

połowie ustawowego składu rady. Na dzisiejszej sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego Rada 

Miejska może dokonać wyborów Wiceprzewodniczącego. Proszę o zgłaszanie kandydatów  

na Wiceprzewodniczącego Rady. 

Radny Mariusz Wocial: Zgłaszam kandydaturę na pana radnego Piotra Junko  

na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy pan Junko wyraża zgodę?  

Radny Piotr Junko: Tak.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy są jeszcze jakieś kandydatury? Proszę o zgłaszanie.  

Nie widzę. Czy możemy zamknąć listę. Kto jest za zamknięciem listy kandydata na 

Wiceprzewodniczącego? Jednogłośnie. Czy powołujemy nową Komisję Skrutacyjną? Czy możemy 

zostawić tą samą Komisję Skrutacyjną? Kto jest z państwa Radnych za tym, żeby Komisja Skrutacyjna 

była w tym samym składzie co na wyborze Przewodniczącego? Proszę o podniesienie mandatu.  

 

Za wyborem komisji skrutacyjnej w tym samym składzie byli wszyscy radni. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo, a więc zapraszam Komisję Skrutacyjną do 

siebie i zarządzam chwilę przerwy. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna Bartoszewicz: Głosujemy nad wyborem 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Oddajemy 1 głos. Za, przeciw lub wstrzymujemy się. 

Przypominam, że żeby głos był ważny należ postawić krzyżyk, tak, 2 linie przecinające się, wtedy głos 

będzie ważny. 

Radni Rady Miejskiej, po wyczytaniu nazwiska, podchodzili po kolei do Komisji Skrutacyjnej  

i odbierali karty do głosowania. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Zarządzam przerwę, aby Komisja Skrutacyjna policzyła głosy.  
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Przerwa w obradach. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę Komisję Skrutacyjną o odczytanie protokołu. 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Anna Bartoszewicz: Komisja Skrutacyjna wybrana przez Radę 

Miejską w Ornecie na 1 sesji w dniu 6 maja 2024 roku w składzie radny Anna Halina Bartoszewicz, radny 

Marcin Krzysztof Jotko, radny Paweł Skowyrski, stwierdza, że Rada Miejska w Ornecie liczy 15 radnych, 

w chwili zarządzenia głosowania na sesji obecnych było 14 radnych, wymagana bezwzględna większość 

głosów wynosi 8, wydano 14 kart do głosowania, udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. W tajnym 

głosowaniu udziału nie wzięło 0 radnych, głosów ważnych oddano 14, głosów nieważnych oddano 0, 

na poszczególnych kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Ornecie oddano 

następującą ilość głosów ważnych: Piotr Junko głosów za 12 głosy, przeciw 1, głosy wstrzymujące się 

1. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Ornecie 12 głosami za, 1 głosem przeciw oraz 1 głosem wstrzymującym się, wybrany został 

pan Piotr Junko. 

 

Protokół komisji skrutacyjnej wybranej do obliczenia głosów i ustalenia wyników tajnego 

głosowania na I sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 6 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Ornecie – wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska odczytała uchwałę Nr BRM.0007.25.2024 Rady Miejskiej  

w Ornecie z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Ornecie, 

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Chciałam bardzo pogratulować panu 

Wiceprzewodniczącemu. Wierzę, że będzie mnie wspierał i że wspólnie będziemy działać na rzecz 

Ornety. Dziękuję bardzo. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Szanowni państwo, pani Przewodnicząca, Panie Starosto, pani 

Burmistrz, bardzo wszystkim dziękuję serdecznie kolegom i koleżankom radnym za wybór mnie  

na Przewodniczącego, a tym w których wzbudziłem wątpliwość postaram się przekonać swoimi 

działaniami do wspólnej pracy. Przy tej okazji chciałbym również wszystkim nowo wybranym radnym 

jak i radnym, którzy już któryś raz pełnią mandat radnego, będą pełnić mandat radnego, oraz sobie, 

życzyć owocnej współpracy, realizacji założeń, ale też życzyłbym sobie i wszystkim, wzajemnego 

szacunku i merytorycznej debaty, a pani Burmistrz powodzenia i sukcesów na stanowisku Burmistrza. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Teraz ze względów organizacyjnych musimy... 

Radny Marcin Jotko: Wypowiedź radnego, nie do mikrofonu, niezrozumiała.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska:  A nie przepraszam. Proszę o podniesienie mandatu. Kto jest 

za przyjęciem uchwały? Kto... 

Wypowiedź z sali nie do mikrofonu, niezrozumiała. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska:  Nie? A... To radny mnie w błąd wprowadził. Teraz musi być 

przerwa techniczna, ponieważ tutaj panie z biura rady muszą sprzęt rozstawić, żebyśmy mogli 

głosować, także zarządzam przerwę. 

 

Przerwa w obradach. 
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9. Propozycje zmian porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska:  Państwo Radni czy macie państwo jakieś uwagi albo wnioski 

do porządku obrad? Nie widzę. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Ornecie i ustalenia 

ich składów osobowych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czyli przechodzimy do kolejnego punktu. Podjęcie uchwały 

w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Ornecie i ustalenia ich składów osobowych.  

W sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej tutaj prowadziliśmy wcześniej rozmowy i mamy 

już tutaj pewne propozycje i będę czytała i pytała czy każdy wyraża zgodę i potem będziemy 

przegłosowywać. Komisja Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego. Pan Marcin 

Jotko, czy wyraża pan zgodę? Wyrażam zgodę. Pan Paweł Skowyrski. Wyrażam zgodę. Pan Józef 

Marijko? Wyrażam zgodę. Pan Piotr Junko? Wyrażam zgodę. Pani Anna Bartoszewicz? Wyrażam zgodę. 

Pan Emil Rońda? Wyrażam zgodę. Alicja Grodowska, wyrażam zgodę. Kto z państwa jest za przyjęciem 

takiego składu? Czy są jakieś propozycje, czy ktoś chce się dopisać czy coś zmienić? Nie widzę. Mam 

techniczne pytanie czy każdą komisję oddzielnie przegłosowujemy? Czy potem uchwałę jako razem 

całą? 

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Każdy skład osobowy należy przegłosować, poddać pod 

głosowanie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska:  Można tak, dobrze. 

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: To dotyczy powoływania poszczególnych komisji, ta zasada. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska:  Tylko składy osobowe imiennie głosujemy. Każdy radny 

wyczytuje i będzie mówił za, przeciw, wstrzymujący się. Tak? Razem, czy pojedynczo, panie Józefie?  

Wypowiedź Radcy prawnego niezrozumiała. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę. 

Radny Józef Uzar: Myślę, że najlepiej byłoby gdybyśmy odczytali osoby, które się zapisały do jakiejś 

komisji, a na końcu, całe, wszystkie składy przegłosowali. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze, dobrze. Drugi skład Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Spraw Społecznych. Pan Tomasz Włodarczyk, pan Daniel Kogut, pani Danuta Kamińska, pan 

Piotr Junko, pan Emil Rońda, pani Małgorzata Jankowska, pan Józef Uzar i pani Alicja Grodowska.  

Czy pan Włodarczyk Tomasz wyraża zgodę? Tak. Czy pan Daniel Kogut wyraża zgodę? Tak. Czy pani 

Danuta Kamińska wyraża zgodę ? Tak. Czy pan Piotr Junko wyraża zgodę? Tak. Czy pan Emil Rońda 

wyraża zgodę? Nie. Nie wyraża pan zgody, tak. Czy pani Małgorzata Jankowska wyraża zgodę? Tak.  

Czy pan Józef Uzar wyraża zgodę? Tak. Alicja Grodowska wyrażam zgodę. Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Ornecie. Pan Marcin Jotko. Czy wyraża pan zgodę? Tak. Pan Paweł Skowyrski, 

czy wyraża pan zgodę? Tak. Pani Anna Bartoszewicz ? Czy wyraża pani zgodę? Tak. Pan Mariusz Wocial, 

czy wyraża pan zgodę? Tak. Pan Tomasz Włodarczyk. Czy wyraża pan zgodę? Tak. Czy są jakieś 

propozycje zmian co do składu komisji? Nie. Dziękuję. I Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej. Pan Andrzej 

Salamonik, wyraża pan zgodę. Tak, wyrażam zgodę. Pan Daniel Kogut? Wyrażam zgodę. Pani Danuta 

Kamińska? Wyrażam zgodę. Pani Małgorzata Jankowska? Wyrażam zgodę Pan Mariusz Wocial? 

Wyrażam zgodę. Czy są jakieś propozycje zmian do Komisji Rewizyjnej? Rewizyjnej. Czyli uchwała Rady 

Miejskiej w Ornecie w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Ornecie i ustalenia ich 

składów osobowych. Powołuje komisję... Czy jeszcze raz mam czytać wszystko po kolei? [ z sali: tak] 

Powołuję Komisję Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego w składzie 

następującym: radny Marcin Jotko, radny Paweł Skowyrski, radny Józef Marijko, radny Piotr Junko, 
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radna Anna Bartoszewicz, radny Emil Rońda, radna Alicja Grodowska. Powołuje Komisję Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki i Społecznych, w składzie: radny Tomasz Włodarczyk, radny Daniel Kogut, 

radna Danuta Kamińska, radny Piotr Junko, radna Małgorzata Jankowska, radny Józef Uzar, Radna 

Alicja Grodowska. Powołuję Komisję Rewizyjną w składzie: radny Andrzej Salamonik, radny Daniel 

Kogut, radna Danuta Kamińska, radna Małgorzata Jankowska, radny Mariusz Wocial. Powołuję, 

powołuję Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w składzie: radny Marcin Jotko, radny Paweł Skowyrski, 

radna Anna Bartoszewicz, radny Mariusz Wocial, radny Tomasz Włodarczyk. W związku z tym,  

że to jest imienne głosowanie, będę ... Słucham? 

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Ja chciałem się upewnić. Pani mówi powołuję, czy Rada Miejska 

powołuje?  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Rada powołuje, przepraszam.  

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: To proszę tak precyzyjniej się wyrażać, bo tutaj taka rozbieżność. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Rada powołuje, przepraszam bardzo. Będę wyczytywała imię 

i nazwisko każdego radnego i każdy radny będzie mówił czy jest za, przeciw, czy wstrzymujący. 

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Jeszcze raz mogę?  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Tak.  

Wypowiedź Radcy prawnego Krzysztofa Gulbinowicza, niezrozumiała, wypowiedź nie do mikrofonu. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Nie, bo dostałam takie wytyczne, dlatego i teraz uchwała 

będzie głosowana i każdego radnego będę z imienia i nazwiska pytała. 

Wypowiedź Radcy prawnego Krzysztofa Gulbinowicza, niezrozumiała, wypowiedź nie do mikrofonu. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko:  Nie, jest 1 uchwała. 

Wypowiedź Radcy prawnego Krzysztofa Gulbinowicza, niezrozumiała, wypowiedź nie do mikrofonu. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Jest 1 uchwała. Tak, jest 1 uchwała na wszystkie. komisje. 

Tylko teraz każdy radny musi się opowiedzieć, Czy jest za, czy przeciw, czy się wstrzymał?  

Bo jest to imienne głosowanie.  

Wypowiedź Radcy prawnego Krzysztofa Gulbinowicza, niezrozumiała, wypowiedź nie do mikrofonu. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Tak. Anna Bartoszewicz? Za. Alicja Grodowska. Za. 

Małgorzata Jankowska? Za. Marcin Jotko? Za. Piotr Junko? Za. Danuta Kamińska? Za. Daniel Kogut? Za. 

Józef Marijko? Za. Emil Rońda? Za. Andrzej Salamonik? Za. Paweł Skowyrski? Za. Józef Uzar? Za. 

Włodarczyk Tomasz? Za. Wocial Mariusz? Za. Czyli uchwała została przyjęta 14 głosami za, 0 głosów 

przeciw i 0 głosów wstrzymujących się. 

 

Imienny wykaz głosowania w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Ornecie i ustalenia 

ich składów osobowych, stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.26.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie powołania 

stałych komisji Rady Miejskiej w Ornecie i ustalenia ich składów osobowych, stanowi załącznik nr 8 

do protokołu sesji. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Ornecie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Teraz przechodzimy do kolejnego punktu. Teraz Komisje stałe 

zostały powołane, czyli teraz nastąpi podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ornecie. Proszę bardzo o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 
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Komisji Rewizyjnej. Wybieramy z grona tych osób, proponujemy z tych osób, które zostały powołane 

w skład komisji. 

Radna Anna Bartoszewicz: Zgłaszam kandydaturę pani Małgorzaty Jankowskiej. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy pani Małgorzata Jankowska wyraża zgodę? 

Radna Małgorzata Jankowska: Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy są jeszcze propozycje innych kandydatów? A więc 

zamykam listę i proszę przegłosujemy zamknięcie listy. Kto z państwa radnych jest za zamknięciem 

listy? Dziękuję bardzo. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? Nie widzę. Jest to też imienne głosowanie, 

tak? Przez podniesienie mandatu, tak? Dobrze, to proszę kto z państwa radnych jest za tym, żeby pani 

Małgorzata Jankowska została Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej? 

Wszyscy Radni byli za. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Podjęcie uchwały to musi być imienne, tak. To musi być 

imienne, więc musimy przegłosować. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: A, że imiennie będziemy musieli głosować wszystko, tak? 

Czyli teraz odczytuję uchwałę, tak?  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Nie, najpierw kto jest za kandydaturą.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Panie Mecenasie...  

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Wypowiedź nie do mikrofonu, niezrozumiała 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Kto... Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyboru  

na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej pani Małgorzaty Jankowskiej? I tu też imiennie będę czytać.  

Kto jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymuje? Pani Anna Bartoszewicz? Za. Alicja Grodowska?  

Za. Małgorzata Jankowska? Za. Marcin Jotko? Za. Piotr Junko? Jestem za. Danuta Kamińska? Za. Daniel 

Kogut? Za. Józef Marijko? Za. Emil Rońda? Za. Andrzej Salamonik? Za. Paweł Skowyrski ? Za. Józef Uzar? 

Za. Tomasz Włodarczyk? Za. Wocial Mariusz? Za.  

 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Ornecie, stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Musimy przerwać sesję, tak zrobić przerwę, bo są problemy 

techniczne. Tutaj zgłoszone zostało, a więc na ile czasu? Nie wiadomo, tak? Dobrze to... Zarządzam 

przerwę. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Wszystkich nie ma jeszcze, chyba tak? Jeszcze nie ma 

wszystkich. Czy jest gdzieś pan radny Emil Rońda? [z sali niezrozumiale]. Czy jest gdzieś pan radny Emil 

Rońda? Nie ma, a więc zaczynamy. Idzie? Proszę bardzo.  

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz:… Do końca wyczytywać imiennie, czy radni są obecni na sesji, 

jeżeli będzie więcej jak połowa ustawowego składu Rady, prowadzimy dalej obrady. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ja wiem, ale już przyszedł, dobrze. Przeczytam uchwałę  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ornecie. Na podstawie 

paragrafu 72 ustęp 1 i 2 statutu Gminy Orneta uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 

29 czerwca 2016 r w sprawie uchwalenia statutu Gminy Rada Miejska w Ornecie uchwala co następuje: 

paragraf 1 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ornecie wybrana została Radna Małgorzata Jankowska. 
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Paragraf 2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Gratuluję Pani Małgorzacie i liczę na rzetelną  

i dobrą współpracę. Tak, proszę. 

 

Uchwała Nr BRM.0007.27.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie powołania 

stałych komisji Rady Miejskiej w Ornecie i ustalenia ich składów osobowych, stanowi załącznik nr 10 

do protokołu sesji. 

 

Radna Małgorzata Jankowska: Już. Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, pani 

Burmistrz, zebrani goście. Bardzo dziękuję za zaufanie, moim koleżankom i kolegom Radnym,  

że powierzyli mi te stanowisko Przewodniczącej Rady Komisji, Komisji Rewizyjnej. Zobowiązuje się 

pełnić te obowiązki sumiennie i rzetelnie i mam nadzieję, że też pomożecie mi w tym, żebym dobrze 

wykonywała powierzone mi stanowisko, tak, przewodniczącej, dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Chciałabym teraz zwołać posiedzenie pierwszych Komisji 

Rady Miejskiej, dlatego, że dużo pracy nas czeka i chciałabym, żebyście państwo się ukonstytuowali,  

a więc ogłaszam przerwę i proszę, aby komisje w swoich składach zebrały się i dokonały wyboru 

Przewodniczących Komisji. Po kolei, tak. No to dobrze to komisję zwołuję, pierwszą... Komisję 

Rewizyjną, nie Rewizyjna jest wybrana. Petycji, Skarg i Wniosków. Pani Aniu, za kotarę i przerwa, tak. 

Przerwa w obradach. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Teraz od razu ogłaszamy kto jest Przewodniczącym danej 

komisji. To bardzo proszę przedstawiciel Komisji Skarg i Wniosków i Petycji, żeby powiedział kogo 

państwo wybraliście na Przewodniczącego. 

Radny Marcin Jotko: Pani Przewodnicząca, pani Burmistrz, Wysoka Rado, Szanowni państwo, jako 

ustępujący Przewodniczący komisji mam zaszczyt ogłosić, że nowym członkiem Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ornecie została jednogłośnie wybrana pani Anna Bartoszewicz. 

Przewodniczącą. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Zwołuję posiedzenie Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej w Ornecie. Proszę radnych  

o udanie się i o wybranie Przewodniczącego spośród grona. Bardzo proszę, aby przedstawiciel Komisji 

przedstawił nam kto został Przewodniczącym Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa  

i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Bardzo proszę, aby przedstawiciel Komisji przedstawił nam 

kto został Przewodniczącym Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Radna Anna Bartoszewicz: Jednogłośnie na Przewodniczącego wybraliśmy pana Marcina Jotkę. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Tak, proszę. 

Radny Marcin Jotko: Dziękuję pani Przewodnicząca. Troszkę jestem zaskoczony, ale też bardzo 

zadowolony, że zostałem wybranym Przewodniczącym Komisji. Pani Skarbnik pewnie też się cieszy. 

Mnie też, się cieszę, budżetowe, także dziękuję wszystkim za poparcie i deklaruję owocną współpracę. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Zwołuję 1 posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Spraw Społecznych Rady Miejskiej. Proszę o udanie się za kotarę i wybranie 

Przewodniczącego. 
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Przerwa w obradach. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Bardzo proszę o przedstawienie kto został wybrany  

na Przewodniczącego Komisji Budżetu, nie, Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Spraw Społecznych. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Chciałbym poinformować, że jednogłośnie w głosowaniu 

Przewodniczącą Komisji Oświaty została Pani Danusia, pani Danuta Kamińska. Czego jej serdecznie 

gratuluję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę bardzo. 

Radna Danuta Kamińska: Witam wszystkich serdecznie. Jak moi poprzednicy wszyscy dziękowali  

za wybór, ja też jestem bardzo zadowolona z tego zaszczytnego wyboru, który obiecuję, że będę godnie 

reprezentować państwa, oświatę w Ornecie i obiecuję, że dam z siebie wszystko i nie zawiodę. Dziękuję 

bardzo. 

 

12. Informacje i komunikaty. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze, przechodzimy do kolejnego punktu. Informacje  

i komunikaty. Może w 1 kolejności chciałabym powiedzieć, że na moje ręce wpłynęło, wpłynęła taka 

informacja, że zgodnie z paragrafem 97 oraz paragrafem 98 ustęp 1 i 2 statutu Gminy Orneta 

przyjętego uchwałą Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 9 czerwca 2016 r informujemy, że powołany został 

Klub Radnych Porozumienie Niezależnych, w składzie: pan radny Andrzej Salamonik, pan radny Marcin 

Jotko, pan radny Emil Rońda, pan radny Józef Marijko, pan radny Paweł Skowyrski, pan radny Józef 

Uzar. Przewodniczącym Klubu został pan radny Józef Uzar. Chciałam też.... bo chciałam też... Słucham? 

Chciałam też przekazać informację, że zgodnie z artykułem 24, od dnia złożenia ślubowania mamy jako 

radni 30 dni na złożenie oświadczeń majątkowych. Druki oświadczeń majątkowych będą w biurze  

u pani Małgosi, żeby dopilnować tych terminów i w terminie, żeby każdy radny złożył oświadczenie. 

Również chciałam powiadomić, że zgodnie z artykułem 24 f ustęp 1a ustawy o samorządzie gminnym, 

jeżeli ktoś z państwa radnych prowadzi działalność gospodarczą to ma 3 miesiące na uporządkowanie 

tej sprawy. Proszę zapoznać się z przepisami, żeby tutaj dopełnić wszystkich formalności. Czy ktoś ma 

jeszcze jakieś pytanie, zapytania? Proszę pani Burmistrz. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Ja chciałam tylko przedstawić kandydata na Wiceburmistrza 

pana Daniela Piotrkowskiego oraz poinformować, że Skarbnikiem Gminy nadal będzie pani Ania Kich. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy jeszcze są jakieś pytania? Proszę pan radny Kogut. 

Radny Daniel Kogut: Ja bym chciał podziękować bardzo dla ustępującego Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, dla pana Józefa Uzara, bo dzisiaj to tutaj nie wybrzmiało za bardzo, że to trzeba podziękować, 

bardzo, dla Przewodniczącego, bo naprawdę 14 lat to szmat czasu był tym Przewodniczącym. Bardzo 

dziękuję za, osobiście, dobrą współpracę, gdyż Przewodniczący jak najbardziej dużo nas nauczył jako 

radnych poprzedniej kadencji i swoją osobą, swoją mądrością i swoją jakby rzetelnością, naprawdę 

tutaj wiódł prym, jako Przewodniczący tutaj na tej sali. Także dziękuję bardzo dla Przewodniczącego  

i tutaj liczymy dalej na dobrą współpracę. Dziękujemy za to, że był pan bardzo dobrym 

Przewodniczącym, dzięki. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę jeszcze pan Mecenas. 

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Ja tylko tak, chcę doprecyzować wypowiedź pani 

Przewodniczącej odnośnie składania oświadczeń majątkowych. Chodzi mi tutaj o to, że oświadczenie 

o zaprzestaniu prowadzenia działalności gospodarczej składa na ten radny, który prowadzi  

tą działalność z wykorzystaniem mienia gminy, tak, każda inna działalność jest dozwolona. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Tak.  
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Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Dziękuję to wszystko.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy jeszcze są jakieś pytania? Dobrze, tutaj pan radny Daniel 

Kogut wyprzedził mnie. Ja chciałam jeszcze raz bardzo podziękować za danie mi zaufania i za to,  

że będę mogła sprawować tą funkcję radnej. Na pewno mam wielkie obawy, boję się, ale będę starała 

się zrobić wszystko, żeby ta Rada pracowała i też chciałam bardzo podziękować ustępującemu panu 

Józefowi Uzarowi. Mam nadzieję, że będę mogła w sprawach wątpliwych zwracać się o jakieś 

doradztwo i jakąś pomoc, że liczę tutaj na pomoc i dziękuję za te 14 lat, tak jak tutaj pan Kogut 

powiedział.  

 

13. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Zamykam 1 sesję Rady Gminy, dziękuję bardzo. Jeszcze 

wszystkich radnych proszę o pozostanie. 
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